

Date:10 /11/2022

التاريخ: 2022/11/10

M/S. / Boursa Kuwait Company

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

تحية طبية ويعد،،

Greetings,

With reference to the approval of the General Assembly held on March 20, 2022 to authorize the Board of Directors to buy and sell not more than 10% of the company's shares.

Humansoft would like to inform you that the Capital Markets Authority (CMA) has approved renewal of the right to deal in treasury shares of the company, with the aim of maintaining the stability of the company's share price(Buy and sell).

Subject: CMA Approval of renewal of the right الموضوع: موافقة هيئة أسواق المال على تجديد حق التعامل بأسهم to deal in treasury shares

بالإشارة الى موافقة الجمعية العمومية المنعقدة بتاريخ 20 مارس 2022 بتفويض مجلس الإدارة بشراء أو بيع أسهم الشركة بما لا يتجاوز 10% من عدد أسهمها.

يرجى العلم بحصولنا على موافقة هيئة أسواق المال على تجديد حق التعامل بأسهم الشركة (الخزينة) بهدف الحفاظ على استقرار سعر سهم الشركة (شراء وبيع).

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Annex:

- 1. Disclosure of Material Information Form
- 2. Enclosed is a copy of the CMA's approval

المرفقات: 1- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2-نرفق لكم صورة عن الموافقة المشار إليها

دلال حسن الس رئيس مجلس الادارة

Dalal Hasan Al Sabti Chairperson of the Board of Directors

سجل تجاري رقم: 71382 رأس المال (د.ك): 12,223,680 رأس المال المدفوع (د.ك): 12,223,680 تليفون: 22322588 (965) - فاكس: 22322587 (965) - ص.ب: 305 الصفاة 15454 الكويت

www.human-soft.com

Appendix 11

Disclosure of Material Information Form

Date	10- November-2022
Name of Listed Company	Humansoft Holding K.S.C.P
Material Information	With reference to the approval of the General Assembly held on March 20, 2022 to authorize the Board of Directors to buy and sell not more than 10% of the company's shares. Humansoft would like to inform you that the Capital Markets Authority (CMA) has approved renewal of the right to deal in treasury shares of the company, with the aim of maintaining the stability of the company's share price(Buy and sell).
Significant Effect of the material	
information on the financial position of	
the company	

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.







السادة/ شركة هيومن سوفت القابضة (ش.م.ك) عامة المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع:الموافقة على تجديد حق التعامل بأسهم الخزينة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى طلبكم الوارد إلى الهيئة المؤرخ 2022/11/08، وإلى كتابكم الوارد إلى الهيئة المؤرخ 2022/11/06، وإلى طلبكم الوارد إلى الهيئة المؤرخ 2022/11/06، تحيطكم هيئة أسواق المال علماً بموافقتها والسماح لشركتكم بالتعامل بأسهم الخزينة للأغراض التالية:

- الحفاظ على استقرار سعر سهم الشركة (شراء وبيع).

وذلك لمدة ستة أشهر من تاريخ منح الموافقة، مع مراعاة ألا يتجاوز مبلغ التعامل حدود النسبة المسموح احتجازها من أرصدة حقوق المساهمين مقابل تكلفة أسهم الخزينة المملوكة، وذلك وفقاً لمواد القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما.

مع أطيب التمنيات ،،،



مبارك عبدالله الرفاعي مدير إدارة تمويل وحوكمة الشركات

نسخة إلى:

- وزارة التجارة والصناعت
- شركم بورصم الكويت للأوراق الماليم



